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Z á p i s n i c a  zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske 
Stankovce, konaného dňa 2.10.2015 od  1700 hod. do  1800 hod. 
v zasadačke Obecného úradu v Trenčianskych Stankovciach 

 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
Zasadnutie  Obecného zastupiteľstva Obce Trenčianske Stankovce bolo zvolané starostom obce  
JUDr. Martinom Markechom.  
Prezentácia: prítomných poslancov 7 z celkového počtu 9 poslancov (ospravedlnený: D. Pevný, 
S.Račková). Nakoľko účasť poslancov je nadpolovičná, starosta obce skonštatoval, že OZ je schopné 
rokovať a uznášať sa. Po privítaní prítomných otvoril zasadnutie OZ. 
Písaním zápisnice bola poverená: Mgr. Ľubica Ďurišová 
 
Overovatelia:  Patrik Tomík  
    Bc.Jaroslav Križan 
 
 
 
Počet prítomných poslancov: 7 
(Za: 7,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 P r o g r a m :       
 

1. Odpis pohľadávky voči spoločnosti BONAS  Slovakia, s.r.o. 
2. Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia v Obci Trenčianske Stankovce 

(Rozpočtové opatrenie č. 6/2015) 
      3.   Výstavba multifunkčného ihriska (Rozpočtové opatrenie č. 7/2015) 
      4.   Záver 
                
 
Hlasovanie za návrh programu: 
 
Počet prítomných poslancov: 7 
(Za: 7,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Návrh bol schválený 
 
 
K bodu 1 - Odpis pohľadávky voči spoločnosti BONAS  Slovakia, s.r.o. 
 
Dôvodová správa : 
Inventarizáciou majetku a záväzkov k 31.12.2014 boli opätovne zistené pohľadávky voči spoločnosti 
BONAS Slovakia, s.r.o., IČO 36316644  z rokov 2010 – 2011 v celkovej sume 36 917,80 €. Postupne 
boli vytvorené   opravné položky k pohľadávke - v r. 2014 už v 100%-ej výške pohľadávky. Obci 
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bolo doručené dňa 8.7.2015 Uznesenie Okresného súdu v Trenčíne o rozhodnutí o zastavení exekúcie 
č. EX 476/2012 (exekúciou vymáhaná suma 18 906,40 €) pre nemajetnosť povinného. Ďalšie 
vymáhanie by bolo nehospodárne a neefektívne (spoločnosť má na sociálnom a zdravotnom poistení 
nedoplatok cca 320 tis. €). V zmysle VZN č. 2/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania 
s majetkom obce, časť V. Čl. 9 je v kompetencii obecného zastupiteľstva rozhodnúť 
o odpísaní/vyradení pohľadávky z majetku obce. Do doby, kým nebude dlžník firma BONAS 
Slovakia, s.r.o.  vymazaná z OR, bude výška pohľadávky vedená v podsúvahe účtovníctva obce. 
Komisia finančná a správy obecného majetku odporúča odpis uvedenej pohľadávky (viď zápis zo dňa 
29.9.2015). 
 
Bez rozpravy. 
 
Dostavila sa poslankyňa Mgr. Račková 17,06 hod.  

 
Návrh na Uznesenie č. 74/2015 
 
OZ schvaľuje odpis pohľadávky voči spoločnosti BONAS Slovakia, s.r.o., IČO 36316644  
v celkovej výške 36 917,80 €.  
 
Počet prítomných poslancov: 8 
(Za: 7,  proti: 0,  zdržal sa: 1 Mgr. Račková) 
Uznesenie bolo schválené 
 
Odchod poslankyne Mgr. Račkovej  na zasadnutie komisie  17,20 hod.  

 
 
 
K bodu 2 - Rekonštrukcia a modernizácia verejného osvetlenia v Obci   

Trenčianske Stankovce (Rozpočtové opatrenie č. 6/2015) 
 
Dôvodová správa : 
Dňa 30. 3. 2015 obecné zastupiteľstvo schválilo uzn. č. 25/2015 a 26/2015 obstaranie projektovej 
dokumentácie a vyhlásenie verejnej súťaže v súvislosti s pripravovaným projektom rekonštrukcie 
verejného osvetlenia v obci. 
Dňa 8.6.2015 OZ schválilo uzn. č. 49/2015 zabezpečenie dostatočných finančných zdrojov 
spolufinancovania projektu vo výške krytia rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého 
NFP.  
Obci bola schválená dotácia na rekonštrukciu a modernizáciu verejného osvetlenia v sume do 232 
312,19 €. Celková výška dotácie bola krátená, pričom neoprávnené výdavky po verejnom obstarávaní 
sú vo výške 61 303,20 eur s DPH.. Túto sumu vykryje obec zo zvýšeného rozpočtu daňových 
bežných príjmov – „podielové dane“ (výnos z daní poukázaný územnej samospráve). 
Spoluúčasť obce na projekte vo výške 5 % predstavuje sumu 12 498,40 eur. Na to, aby obec 
realizovala celý projekt vrátane vzdušného vedenia, je potrebné doplatiť sumu 73 801,60 eur 
z vlastných zdrojov 
Rozprava: 
Starosta obce informoval o nutnosti  uskutočniť komplexnú opravu vedenia, existujúce káble nie sú 
izolované, vedenie je staré cca 40 rokov, poruchové. 
Ing. Beňovičová – stavebná komisia na svojom zasadnutí prejednala tento projekt  a doporučuje riešiť 
verejné osvetelenie  komplexne, vrátane vzdušného vedenia. 
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Ing. Mojžiš- aká by mala byť úspora a návratnosť vložených finančných prostriedkov? 
Ako bude zabezpečená ochrana proti skratovaniu vzdušného vedenia ? Prečo nám bola výška dotácie 
krátená o neoprávnené výdavky vo výške 68 000 € ? 
 Starosta – vzdušné vedenie podľa projektu je izolované a malo by sa zamedziť výpadkom 
elektrického prúdu,  úspora by mala byť v priemere 70 %,úspora je riešená v štúdií. Príčina krátenia 
dotácie  nám nie je známa,  nebola zdôvodnená.  
  
Návrh na Uznesenie č. 75/2015 
OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 6/2015 – použitie vlastných zdrojov vo výške   73 801,60  
EUR na krytie rozdielu celkových kapitálových výdavkov na rekonštrukciu a modernizáciu verejného 
osvetlenia v obci a poskytnutej dotácie. 
 
Počet prítomných poslancov: 7 
(Za: 7,  proti: 0 ,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
 
K bodu 3 - Výstavba multifunkčného ihriska (Rozpočtové opatrenie č. 7/2015) 
 
Dôvodová správa : 
Obci bola schválená (na základe podanej žiadosti) z rezervy predsedu vlády SR dotácia na výstavbu 
multifunkčného ihriska vo výške 40 000,- eur. Celkové výdavky podľa rozpočtu predstavujú sumu 
72 471,87 eur s DPH. Na výstavbu potrebuje obec doplatiť z vlastných zdrojov sumu max. do výšky 
32 471,87 eur, pričom táto suma sa môže znížiť v závislosti od výsledku verejného obstarávania. 
Projektová dokumentácia je v sume 1 440,- eur. 
O celkovú max. sumu investície 73 911,87 eur zvýšime rozpočet kapitálových výdavkov za 
súčasného zvýšenia rozpočtu bežných príjmov o poskytnutú dotáciu v sume 40 000,- eur a zníženia 
rozpočtu kapitálových výdavkov na zateplenie materskej školy (nebude sa realizovať v roku 2015) 
o 33 911,87 eur.  
 
Rozprava: 
Bc. Križan – má záujem vidieť projektovú dokumentáciu. 
Ing. Poruban – nebolo by lepšie realizovať stavbu multifunkčného ihriska v areáli  ZŠ ? Ako 
zabezpečíme ochranu a údržbu ihriska? 
Starosta obce – pri základnej škole je priestor na vybudovanie veľkého multifunkčného ihriska, 
ochrana ihriska pred vandalmi sa bude na mieste riešiť kamerovým systémom, zamykateľné dvere, 
prevádzkový poriadok a atď.   
PaeDDr. Šmatláková - lokalita pre umiestnenie  ihriska bola stanovená v spolupráci s obecným 
zastupiteľstvom.   
P. Tomík – apeluje aby sa otvoril areál požiarnej zbrojnice pre rodiny s deťmi 
Mgr.Ďurišová – areál požiarnej zbrojnice toho času nie je možné otvoriť verejnosti, v areáli treba 
urobiť najskôr rekonštrukciu a opravu existujúcich zariadení  /altánok, prístrešky/ 
Ing. Mojžiš – kvituje snahu obce zabezpečiť pre mladých ľudí možnosti športového vyžitia  
Ing. Beňovičová – poukazuje na tabuľku investícií, sú tam stanovené priority, spoluúčasť 
financovania tejto akcie je vysoká, podpory zo strany štátu treba prediskutovať vopred. Tabuľku 
investícií treba nanovo prehodnotiť, poukázala na zlý stav altánku v areáli požiarnej zbrojnice. 
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Návrh na Uznesenie č. 76/2015 
OZ schvaľuje Rozpočtové opatrenie č. 7/2015 - zvýšenie kapitálových výdavkov o sumu  max. 
73 911,87 na výstavbu multifunkčného ihriska (z toho max. 33 911,87 eur vlastných zdrojov obce). 
 
Počet prítomných poslancov: 7 
(Za: 7,  proti: 0,  zdržal sa: 0) 
Uznesenie bolo schválené 
 
 
K bodu 4 - Záver 
 
Starosta obce oficiálne ukončil  zasadnutie OZ o 18:00 hod.  poďakovaním všetkým prítomným za 
účasť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                             JUDr. Martin Markech 
                                                                                                    Starosta obce 
 
 
 
 
 
                                                                                              Mgr. Ľubica Ďurišová 
                                                                                                  Prednostka OcÚ 


